
 

 

 

Protokoll årsmöte Väsby SS Triathlon 13 mars 2021 

Mötet skedde digitalt via Microsoft Teams. 

Dagordning: 

1. Mötet öppnas 

2. Fastställande av dagordning 

3. Val av Ordförande och sekreterare 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

5. Styrelsens årsberättelse 

6. Ekonomisk redovisning 

7. Val av styrelseledamöter och andra funktionärer 

8. Övriga anmälda ärenden 

9. Mötet avslutas 

 

 

Sara öppnar mötet. 

1. Mötet öppnas 

2. Fastställande av dagordning 

 

Val av mötesordförande: 

3. Val av Ordförande och sekreterare 

Sara väljs till mötesordförande 

Ordf. Sara Andersson 

Val av sekreterare: 

Nikklas Jorme väljs som sekreterare för mötet 

Sekreterare Nikklas Jorme 

 

Val av justerare. 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Nicklas Rudehov och Lena Ylitalo väljs som justerare 



 

 

Justerare: Nicklas R och Lena Y 

 

Inga motioner eller propositioner har inkommit och behöver behandlas. 

 

Årsberättelse 

5. Styrelsens årsberättelse 

 

Sara och Nikklas går igenom verksamhetsberättelsen. Verksamhetsberättelsen 

visas denna gång i form av bildspel med text för att underlätta för åhörare då 

mötet är digitalt (bilaga 1). 

 

Ekonomisk redovisning. 

6. Ekonomisk redovisning 

 

Klubben har god ekonomi. Sara går igenom ekonomisk redovisning som 

sammanställts av VSS. 

Idrottslyftet som vi fick har gått till att köpa in 3 cyklar samt våtdräkter till barn- 

och ungdomsverksamheten. 

Henrik J påpekar att inköp av cyklar och våtdräkter ligger under ”idrottskläder” 

Lena ifrågasätter också hur överskottet från Duathlon det redovisas. 

Sara förklarar att de pengar som kom in i form av startavgifter 2020 har flyttats 

över till 2021. 

VSS tar ut 15000kr av oss, ett vinstkrav moderklubben har lagt på oss. 

(se bilaga 2.) 

 

Sara presenterar budget för 2021 

Lena önskar att det läggs in en avgift i budgeten på 15 000 kr istället för att vi ska 

behöva gå 15000kr plus. Sara anser att det inte har någon större betydelse. 

Förslaget avslås. 

(se bilaga 3.) 

Budgeten för 2021 godkänds av årsmötet. 

 

 



 

 

Valberedningen har ordet. 

7. Val av styrelseledamöter och andra funktionärer 

 

Jonas Rylander berättar om förslag på ny styrelse. 

Mikael Karlsson avgår från styrelsen – tack till Mikael. 

Robert och Nina fortsätter ytterligare ett år. 

Förslag valberedningen 

Sara Andersson blir kvar som ordf. 

Nicklas Rudehov 

Pontus Bohlin 

Nikklas Jorme 

Ingrid Pettersson 

 

Ingen ungdomsrepresentant har tackat ja till styrelseuppdrag. Styrelsen tar gärna 

hjälp av valberedningen att hitta en ungdomsrepresentant. Kanske att vi kan ha 

några olika ungdomar som delar på uppdraget under året. 

Valberedningen vals om. 

 

Medlemmar i styrelsen ser ut som följer 

➢ Sara Andersson 2 år (ett år som ordförande) 

➢ Ingrid Pettersson 2 år 

➢ Nikklas Jorme 2 år 

➢ Robert Gouffrich 1 år 

➢ Nicklas Rudehov 1 år 

➢ Nina Lovén 1 år 

➢ Pontus Bohlin 1 år Ny i styrelsen! 

Övriga frågor 

8. Övriga anmälda ärenden 

 

Nikklas Jorme informerade om vår tävling Arlandastad duathlon som planeras 

genomföras 1 maj 2021. Nikklas informerar, varnar om att det kan bli så att 

tävlingen inte genererar någon vinst utan snarare förlust. Detta är beroende på 

pandemiläget. Vi kommer inte kunna tillåta publik på plats samt att deltagare 

upplevs som försiktiga i att våga anmäla sig. Många litar inte på att tävlingen 

kommer kunna genomföras. Nikklas informerar om att tävlingen inte räknas som 



 

 

offentlig tillställning om vi inte tar in publik – bara deltagare och funktionärer 

kommer tillåtas in på banan. ATT är en helt och hållet avspärrad plats som 

allmänheten inte har tillträde till. Tävlingen har avtal som skjutits fram i tiden 

från 2020 och kan inte lösas utan att behöva betala för tjänster om vi ställer in. 

Planen är att vi arbetar på framåt för ett genomförande av tävlingen. 

 

 

Deltagare på mötet: 

Anders Brunander, Anders Andersson, Henrik Jansson, Sebastian jansson, Henrik 

Malmström, Ingrid Petterson, Stefan Isaksson, Isabell Kjellberg, Jonas Rylander, 

Josefine Berglund, Måns Höiom, Veronica Höiom, Marcus Liarsson, Mikael Karlsson, 

Nicklas Rudehov, Niclas T, Robert G, Sara Andersson, Hanna T, Lena Ylitalo, Martin 

Törnqvist, Fredrik Odell, Tobias Marklund, Malin Annebäck, Roger Järnbrink, Åsa 

Lindeblad, Pontus Bohlin, Per, Anna Fiorillo, Nikklas Jorme 

 

9. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

___________________________  _____________________________ 

Nikklas Jorme   Sara Andersson 

 

Justeras 

 

 

___________________________  _____________________________ 

Lena Ylitalo   Nicklas Rudehov 

  



 

 

Bilaga 1.  

Verksamhetsberättelse för 

Väsby SS Triathlon 2020 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

  



 

 

Bilaga 2 

 



 

 

 

 



 

 

 

Bilaga 3. 

 Budget VSS triathlon 2021      

         

  Budget 2021       

         

Ingående från 2020  30 770  ingår 14 070kr i startavgifter för Duathlon 2021, simboost avgifter, crawlkurs avgifter 

Intäkter 2021         

 Träningsavgifter 115 450       

 Lokstöd 24 000  beräknat på ht2020, vt 2021, ht2021  

 Övriga intäkter  15 000       

 Medlemsavgiter 16 700       

 Summa intäkter 171 150       

Kostnader 2021         

 Lokal / Banhyra  -28 000       

 

Licensavgifter och 
Startavgifter -10 450       

 Evengemang/kurser -27 070  14 070kr Arlanda Duathlon, 8 000kr Simboost, 5 000kr Crawlkurs  

 

Barn & 
Ungdomsverksamhet -15 000       

 Övriga kostnader -37 400       

 Löner tjänstemän  -8 500       

 Sociala avgifter  -16 500       

 Löner tränare -44 000       

 Summa kostnader -186 920       

         

 Resultat  15 000       

         

         
 

 




